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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIADE L’ASSOCIACIÓ DE FAMÍLIES D’ALUMNES 

DEL COL·LEGI PÚBLIC CEIP BERTI, CELEBRADA EL 10 DE JUNY DE 2024. 

Assistents:  

- 10 pares/mares de l’AFA.  

 

Es comença l’assemblea a les 21.00 hores de forma presencial amb l’assistència de 10 

associats i queda vàlidament constituïda a l’empara de l’article 11 dels Estatuts.  

La Sra Presidenta fa una breu introducció donant la benvinguda a tots els assistents i 

explica quin és el procediment per tal de recollir de forma explícita els comentaris dels 

assistents a l’acta de l’assemblea. Tal i com figura als Estatus de l’Associació, a l’Acta figuraran 

un extracte de les deliberacions i el text dels acords adoptats. Qualsevol soci que vulgui que 

quedi reflectida una aportació concreta, ho farà referint un “ que consti en acta”.   

 

Punts tractats:  

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acte de la sessió anterior.  

Es procedeix a l’aprovació de l’acta de l’assemblea anterior de data 10 
d’octubre de 2023, la qual queda aprovada per la unanimitat dels assistents.  

  
2.- Exposició de les actuacions dutes a terme per a les diverses comissions de l’AFA.  
  
2.1.Logopèdia  
  

 Aquest any continua el Conveni de Logopèdia  signat amb l’Ajuntament que 

subvenciona un servei de logopèdia per alumnes detectats a l’aula. La subvenció de 

l’Ajuntament per aquest servei  es per un import de 4.800 euros. Es revisa que les famílies dels 

alumnes derivats siguin socis de l’AFA i s’ajusta el nombre d’hores de logopèdia a l’import de la 

subvenció per no excedir l’import de les factures ja que aquest cost correria a càrrec de l’AFA.  

 

2.3. Extraescolars 

 A la reunió que la comissió d’extraescolars ha mantingut amb l’escola, la direcció del 

centre no ha pogut confirmar el número d’aules disponibles per a fer extraescolars al migdia. 

De moment, comptem amb les 3 que tenim en el curs actual. Es proposa reduir el nombre 

d’aules d’anglès al migdia per donar alternatives acadèmiques a les famílies. També es proposa 

exigir a les diferents empreses un descompte sobre la tarifa normal pel fet de fer les activitats a 

l’escola. Tenim nous projectes que volen afegir-se al catàleg d’activitats (Bàsquet, AVA, Pàdel, 

Futbol). Es proposa recollir informació sobre les preferències de les famílies en fer activitats 

extraescolars a la tarda i/o al migdia.  
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2.4. Tallers 

 S’han realitzat tres tallers durant aquest curs. Nadal, Carbasses i Carnestoltes. Tots tres 

tallers estan estat molt participatius i els usuaris han expressat la satisfacció.  

 

2.5. Xandall 

 El tracte i la resolució d’incidències amb l’empresa que ens proporciona la roba ha estat 

magnífica. Sí que és veritat que hi ha hagut algun petit problema amb alguna peça, però la 

resposta sempre ha estat positiva. Es comenta que tot i que les dessuadores són de bona 

qualitat, el preu potser és una mica excessiu.  

 

2.6 Festa de Final de Curs 

 La festa serà el proper divendres 14 de juny.  Entre les 17.00 i les 19.00 hores hi haurà 

inflables, tallers i activitats pels nens/es. També hi haurà un fotomaton perquè tots els que 

vulguin es puguin fer fotografies de record. Com a novetat, hi haurà un tastet d’alguna de les 

extraescolars que s’oferiran l’any vinent per tal les famílies puguin preguntar sobre les diferents 

activitats. L’AFA gestionarà les barres de venda de begudes durant tota la festa.  

 

2.7 Famílies al menjador 

 Ha estat complicat iniciar el programa degut a les reticències per part de l’escola i de 

l’empresa adjudicatària del menjador, tot i així, les famílies han pogut anar a l’escola 3 dies a 

l’últim trimestre.  Des de l’AFA i el consell escolar sempre s’ha plantejat com una oportunitat el 

fet d’acostar a les famílies a l’escola i, especialment al menjador, per donar transparència al 

servei. El consell escolar volia que l’assistència de les famílies al menjador fos de forma 

aleatòria, però tant l’escola com l’empresa del menjador es van negar al·legant problemes 

logístics. Tot i això, els assistents al programa de “Famílies al menjador” coincideixen que les 

racions dels plats són justetes i que, tot i que es pot repetir del primer plat, potser s’hauria 

d’incrementar una mica la quantitat del segon plat.  

 

3.- Presentació i aprovació, si s’escau, de l’estat de comptes de l’Associació. 

 La gestió econòmica de l’associació es crucial per a tal d’aconseguir els objectius que, 

des de l’actual Junta Directiva, ens vàrem plantejar a l’inici de curs.  

 La tresorera exposa les despeses i ingressos de l’associació, subdividits per grups i/o 

capítols, per tal de saber el resultat individualitzat per activitats i/o servei.  

 Amb un saldo inicial o romanent anterior de 6.516,84€, uns ingressos de quota de socis 

de l´exercici de 5.762,00€; unes despeses de -2.067,37 € i un saldo final d´14.346,21€. 

La liquidació presentada, així com la distribució entre els diferents departaments, és aprovada 

per unanimitat dels assistents. 
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4.- Situació del procés judicial 

Pel que fa al procés judicial, no hi ha hagut cap novetat des de la resolució de la 

Sentència. Estem en contacte amb l’advocat a qui li arribarà qualsevol tipus de notificació. la 

actualment estem esperant que la Tresoreria de la Seguretat Social comuniqui quin és l’import 

a  satisfer a resulta de la condemna. Com en tot moment d’aquest procés, es mantindrà 

informats als socis amb les novetats. No sabrem l’import exacte fins que ens el comuniquin. El 

que sabem és que es tracta d’un percentatge d’1’56 % del període no cotitzat del 04/10/1882 

al 19/09/ 1990. 

La  presidenta demana que consti en acta:  

- L'AFA envia un  mail el dia 26 d'octubre a l'Ajuntament per tal de demanar una reunió 

per compartir la situació de l'AFA en el procés judicial en el que es troba. 

- Rebem resposta el 27 d'octubre de la Regidora d'Educació proposant  reunió pel dia 6 

de novembre. 

- Finalment es te una primera reunió  telemàtica amb l'Alcalde i  la Regidora d'Educació 

i dos membres de la junta per tal d'exposar la situació. Es decideix una propera  reunió 

presencial amb el gestor. Per una qüestió d'agenda de la Presidenta de l'AFA, aquesta reunió no 

es pot formalitzar fins al 18 de desembre. 

- El 18 de desembre a les 11h té lloc la reunió on assisteixen per part de la Institució el 

Sr. Alcalde, la Regidora d'Educació i el Gestor de l'Ajuntament. En representació de l'AFA la 

Presidenta i un membre de la Junta, Adrián Aguilera. 

- La reunió comença amb la explicació  detallada de tot el procés per part de la 

Presidenta al gestor que prèviament ja tenia coneixement. Aportem com a documentació la 

Sentencia i expliquem el procés des dels inicis fins el moment actual. Expressem  de nou la 
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necessitat de recolzament davant d'una situació on ens sentim en total indefensió davant d'uns 

fets que no teníem constància i que per documentació que tenim eren fets coneguts  per tota 

la comunitat educativa del moment dels fets,però que ningú es va fer càrrec en aquell 

moment,  i ara se'ns condemna a nosaltres, a reparar. 

- La sentencia ens condemna a l'AFA actual a retribuir una quantia que encara 

desconeixem  perquè l'AMPA de l'Escola Verge de Montserrat ( actualment Escola Bertí) va 

contractar una Psicòloga per l'escola i va eludir  al llarg dels anys que va estar contractada, les 

seves obligacions de pagament a la Seguretat Social.  

- L'ajuntament es mostra disposat en ajudar tot i que no es pot concretar la forma. 

Decidim esperar a rebre la quantia concreta que se'ns reclama i després fer un full de ruta on  

fer públic i veure de quina manera es pot traduir aquesta ajuda .En quan a fer-ho públic, es 

decideix fer un escrit conjunt AFA-Ajuntament, explicant els fets i donant suport,  però esperar 

a poder concretar el cost concret de la condemna per fer-ho. 

 

A petició expressa de la vicepresidenta, vol deixar constància que la documentació 

relacionada amb el judici ( demanda, sentencia i documents adjunts), que ha reclamat un soci, 

ha estat disponible  físicament en el despatx de l’AFA 5 dies abans de la celebració de 

l’assemblea per a la seva consulta tal i com indica els Estatuts. 

 

5.- Torn lliure de paraula 

Es proposa que des de l’AFA es demani a l’escola el programa d’activitats que l’empresa 

adjudicatària del menjador realitza o realitzarà durant el migdia, segons s’estableix a la 

normativa vigent. 

 

No havent cap altre tema a tractar es dóna per finalitzada l’assemblea general 

extraordinària a les 22.45 hores, tot agraint als assistents la seva presència.   

 

El Secretari,      Amb el vist i plau de la presidenta,  
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